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FARTSFYLT: NMK Harstad lover action og spenning fra de yngste motorsportsutøverne til de elste under helgens konkurranse på Åsegarden. Bak fra venstre: Richard Ber-
gersen, Espen Andersen og Eirik Finjord. Foran fra venstre: Leon Risheim, Theo Solheim Bergsersen og Timon Solheim Bergersen. Foto: Øyvind Askevold Kaarbø

Spent før debut
For første gang 
skal Espen Ander-
sen (15) vise seg 
fram på hjemme-
bane.
HARSTAD: Den unge 
bilcrossføreren fra NMK Har-
stad skal kjøre oppvisning i 
Harstad Motorsportsenter til 
helga. Langs banen vil venner 
og familie følge spent med.

Gleder seg
– Jeg bryr meg ikke om hvem 
som ser på, og er utelukkende 
konsentrert om å kjøre. Uan-

sett blir det spennende. Jeg 
har bare kjørt tre runder her 
på Åsegarden tidligere i for-
bindelse med praksisopplæ-
ringen for å få lov til å starte i 
løp. Det gikk bra, sier Ander-
sen.

Første oppvisning var på 
Moan sist helg. Da innledet 
Andersen forsiktig for å lære 
seg bilen å kjenne. Den had-
de han nemlig ikke kjørt før. 
Støtteapparatet, bestående av 
pappa Raimon Andersen, Stå-
le Røthe, Richard Bergersen og 
Eirik Finjord, fikk først start på 
bilen, en nybygd Opel Ascona, 
klokka to natt til første stevne.

– Etter hvert tråkket jeg mer 
og mer til på gassen, og ble 
kanskje litt for ivrig ettersom 
jeg snurret på banen, men jeg 
fikk kontroll og kunne kjøre 
videre. Det var en artig opple-
velse, sier Andersen.

Han er godt fornøyd med 
bilen. Allerede gleder han seg 
til neste sesong.

– Da fyller jeg 16 år og kan 
kjøre i juniorklassen hvor det 
er heat og finaler. Da blir det 
mer action, sier Andersen.

Boble-duell
Fartsfylt blir det for medhjel-
perne Richard Bergersen og 

Eirik Finjord, som stiller i hver 
sin Boble i åpen klasse. Ber-
gersen har tatt over bilen fra 
den tidligere storkjøreren Vik-
tor Sogge, og lover å gi fjorårs-
vinner Finjord kamp.

– Det store målet er å slå 
Eirik, og han skal kun se bak-
skjermen min i helga, sier 
Bergersen for å fyre opp stem-
ninga.

– Ja, vi får vel se, repliserer 
Finjord, som tradisjonelt sett 
har et godt tak på konkurren-
tene på hjemmebane.

Espen Andersen er den nøy-
trale parten, og vet hvem han 
har størst tro på.

– Eirik er min favoritt. Han 
er en dyktig fører. Jeg ser litt 
opp til han, sier Andersen.

Framtiden
Enda yngre utøvere enn 
Andersen skal i aksjon. I mini-
klassen innen crosskart stil-
ler NMK Harstad-rekruttene 
Leon Ervik Risheim og Timon 
Solheim Bergersen, mens 
Theo Solheim Bergersen for 
første gang prøve seg på Åse-
garden i 85ccm-klassen hvor 
doningen har clutch og gir.

Øyvind Askevold Kaarbø
91101861 - oak@ht.no -

Narvik kommune vil søke 
alpin-VM i 2025, sammen 
med Norges Skiforbund.

NARVIK: Det kom fram i en 
pressemelding torsdag kveld.

– Vi har varslet Norges Ski-
forbund om at vi har ambisjo-
ner om å søke. Vi har allerede 
startet en dialog om hva som 
kreves, sier ordfører, Rune 
Edvardsen (Ap). 

I Narvikfjellet er en utbyg-
ging av bakke- og heisanlegg i 
gang. Det foreligger planer om 
investeringer på cirka 250 mil-
lioner kroner. Allerede er det 
investert 70 millioner kroner, 
senest med et snøkanonanlegg 
for nærmere 30 millioner kro-
ner sist høst. I mars 2017 arran-
geres NM i alpint i Narvik. Det 
jobbes også for europacup og 
verdenscup. Veien til et VM 

går gjennom slike arrange-
menter.En søknad behandles 
av forbundets alpinkomite, 
skiforbundets styre og skitin-
get før mai 2018. Ett år etter 
skal søknaden sendes det 
internasjonale skiforbundet 
(FIS), som tildeler i juni 2020. 
Søkeråret 2025 bygger på FIS’ 
planer og besluttede arrange-
ment. Norge har ikke hatt et 
alpin-VM siden 1952.

Narvik vil ha verdensmesterskap i alpint

BEFARTE: Ordfører Rune Edvardsen (t.h.) og Norges Skiforbunds 
arrangementssjef Terje Lund, med Narvikfjellet i bakgrunnen.

HARSTAD:  Edvard Langnes tror at 
Medkila åpner målkontoen og henter 
hjem årets første seier hjemme mot 
Melbo fredag.  Det mener han er høy 
tid for et lag med en tabellplassering 
som etter hans mening ikke rimer med 
spill og sjanser. – Det har vært mange 

jevne kamper i år, men marginene har 
ikke vært på vår side. Spillemessig har 
vi vært på høyde med mange lag. Men 
vi har nok vært litt for snille med å gi 
bort mål som en følge av personlige 
feil, sier Langnes.

Han tror likevel på at det skal være 

mulig å kunne bokføre årets første sei-
er fredag.

– Vi har stadig utviklet oss den siste 
tida. Selv skulle jeg ha satt to scoringer 
i forrige oppgjør mot Sandnessjøen. 
Jeg tror på at vi snart viser oss sterkere 
i begge boksene og at vi kan abslutte 

siste halvdel av sesongen med respek-
table prestasjoner, sier Langnes, som 
trolig tar plass på topp sammen med 
Aleksander Småback i Tobias Borchs 
fravær.

Ivar Hjelvik

Tror på årets første seier på Medkilabanen


